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PROTOKÓŁ Nr LI/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 8 lutego 2010r. 
 
 
Sesja odbywała się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1730 
 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 
 
Otwarcia LI Sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz 
Wałek. Powitał wszystkich przybyłych radnych oraz gości zaproszonych, w tym: podinspektora 
Marka Ziębińskiego i młodszego aspiranta Jacka Haasa, nowego Kierownika Posterunku Policji w 
Ogrodzieńcu, sołtysów. Po czym, na podstawie listy obecności, stwierdził wystarczającą liczbę 
radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. W momencie rozpoczęcia sesji obecnych 
było  13  radnych.  W  czasie  jej  trwania  dotarł czternasty  radny  Stanisław  Orman,  który  
uczestniczył w sesji od punktu 4, czyli od sprawozdania Burmistrza. Listy obecności radnych oraz 
gości zaproszonych załączone zostały do protokołu. 
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Radna  Zofia  Adamusińska  wniosła  o  wycofanie  z  porządku  obrad  pozycji  nr  7,  czyli  uchwały  w  
sprawie opinii o zamiarze likwidacji SPZOZ Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego w 
Tarnowskich Górach. Motywacją są wątpliwości pojawiające się w mediach czy Rada Gminy ma 
prawo podejmować takie uchwały. 
 
Sekretarz Dariusz Ptaś wniósł o uzupełnienie porządku obrad o cztery projekty uchwał, które 
zostały przedstawione na Komisjach Rady: 
- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/356/2009 z dnia 28 grudnia 2009 r., 
- Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLIX/355/2009 z dnia 28 grudnia 2009 r., 
- Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą 
„Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu”, 
-  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLIX/358/2009  z  dnia  28  grudnia  w  sprawie  
uchwalenia budżetu gminy Ogrodzieniec na rok 2010. 
 
Radni przyjęli wniosek Radnej Zofii Adamusińskiej o wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały. Wniosek w tej sprawie został przegłosowany przez Radnych i uzyskał 13 głosów na 13 
biorących udział w głosowaniu. 
 
Wnioski Sekretarza Dariusza Ptasia o uzupełnienie porządku obrad o wyżej wymienione projekty 
uchwał zostały przyjęte w następujący sposób: 
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-  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLIX/356/2009  z  dnia  28  grudnia  2009  r.,  13  
głosów na 13 głosujących. Projekt ten wprowadzono do porządku obrad na miejsce wycofanej 
uchwały pod pozycją nr 7. 
- Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLIX/355/2009 z dnia 28 grudnia 2009 r., 13 
głosów na 13 głosujących. Projekt ten wprowadzono do porządku obrad pod pozycją nr 12. 
- Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą 
„Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu”, 13 głosów na 13 głosujących. Projekt ten 
wprowadzono do porządku obrad pod pozycją nr 13. 
-  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLIX/358/2009  z  dnia  28  grudnia  w  sprawie  
uchwalenia budżetu gminy Ogrodzieniec na rok 2010, 13 głosów na 13 głosujących. Projekt ten 
wprowadzono do porządku obrad pozycją nr 14. 
 
Porządek obrad ze zmianami został przyjęty przez radnych 13 głosami i przedstawiał się 
następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym, które 
dokonały likwidacji azbestowych pokryć dachowych i/lub elewacji na terenie swoich 
nieruchomości. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/348/2009 z dnia 15.12.2009r. w 
sprawie przystąpienia Gminy Ogrodzieniec do realizacji wspólnego projektu Powiatu 
Zawierciańskiego  i  Gmin  Powiatu  Zawierciańskiego  pod  nazwą „Rozwój  społeczeństwa  
informacyjnego w Zagłębiu Dąbrowskim – Powiat Zawierciański. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/356/2009 z dnia 28 grudnia 2009. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej na 2010 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadanie nazwy ulicy w miejscowości Giebło Kolonia Gm. 
Ogrodzieniec. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 10 w budynku 
komunalnym nr 7 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 3030/12 o pow. 1407 m kw. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 14 w budynku 
komunalnym nr 9 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 2976/4 o pow. 2218 m kw. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLIX/355/2009 z dnia 28 grudnia 2009 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu samorządowego zakładu budżetowego pod 
nazwą „Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu” 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/358/2009 z dnia 28 grudnia w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Ogrodzieniec na rok 2010  
15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wnioski, zapytania i oświadczenia 
17. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Protokół z sesji rady nr L/2010 z dnia 27 stycznia 2010 r. został przyjęty przez radnych bez uwag, 
jednomyślnie. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych. 
 
 
Ad.4 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał 
 
W swoim sprawozdaniu Burmistrz poruszył kwestię skutków anomalii pogodowych, które 
wystąpiły w naszej gminie z 8 na 9 stycznia. Spowodowały one ponad dwutygodniowe problemy 
z dostawą energii elektrycznej w szczególności na terenie sołectw: Giebło, Giebło Kolonia, 
Gulzów, Mokrus, Ryczów, Ryczów Kolonia, Żelazko-Śrubarnia, Kiełkowice, Fugasówka. Natomiast 
w samym Ogrodzieńcu odnotowano kilkugodzinne braki energii elektrycznej. Na chwilę obecną 
sytuacja jest opanowana i energia dociera do wszystkich domostw. Ten stan spowodował straty 
w  wysokości  około  30  000  zł i  nie  jest  znany  ostateczny  bilans,  który  będzie  możliwy  do  
oszacowania dopiero wiosną. Sam koszt wypożyczenia agregatów prądotwórczych do zasilania 
wody,  zakup  paliwa  do  tych  agregatów  oraz  samochodów  i  pił OSP  to  kwota  około  20  000  zł.  
Jednostka OSP z Ogrodzieńca wyjeżdżała w tym okresie 30 razy. Wystąpiły znaczne straty w 
drzewostanie i lasach. Rozmiar katastrofy przerósł wyobrażenia i wydatki. Burmistrz 
podziękował sołtysom za pomoc w organizacji usuwania skutków anomalii, w szczególności 
sołtysom: Giebła, Gulzowa, Mokrusa i Kiełkowic. 11 stycznia w poniedziałek Burmistrz spotkał 
się z sołtysami w remizie w Gieble, dzięki temu spotkaniu pojawiła się możliwość dostawy wody 
i we wtorek rano została przywrócona dostawa wody do domostw. Burmistrz podziękował 
również Radnemu Zbyszkowi Fabiańczykowi, który zaangażował się w minimalizację strat oraz 
pilnowanie majątku gminnego w Gieble. 
18 stycznia odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej Przedsiębiorstwa Komunalnego 
„Ogrodzieniec” Sp. z o.o. w sprawie perspektyw funkcjonowania i rozwoju spółki w roku 
bieżącym i latach następnych. Przedsiębiorstwo Komunalne „Ogrodzieniec” ma zawężoną 
działalność w związku z przekazaniem części zadań dotyczących wodociągów i kanalizacji do 
nowo utworzonego Zakładu Gospodarki Komunalnej. Aktualnie Spółka ma 12 wspólnot 
mieszkaniowych, którymi zarządza i wydaje się, że ten podmiot ma szansę na utrzymanie się. 
Ostatecznie kwestia jego funkcjonowania zostanie rozstrzygnięta na wspólnotach w pierwszym 
kwartale tego roku.  
19 stycznia odbyło się spotkanie z Zarządem GS Samopomoc Chłopska i mieszkańcami Placu 
Piłsudskiego w celu omówienia kwestii likwidacji dawnego sklepu „Anatol” oraz planów 
związanych z zagospodarowaniem placu zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców na cele 
publiczne. 
20 stycznia w Kurii Biskupiej w Sosnowcu odbyło się spotkanie opłatkowe Biskupa  Ordynariusza 
Diecezji Sosnowieckiej ks. Grzegorza Kaszaka z wójtami, burmistrzami i prezydentami z terenu 
diecezji. 
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26 stycznia odbyło się spotkanie w Urzędzie Miasta poświęcone części trójbudynku 
zajmowanego przez Policję. W wydatkowaniu środków na budowę trójbudynku uczestniczyli: 
Poczta Polska, administracja terenowa, Policja. Gmina jest właścicielem działki i budynku, 
podobnie jak Poczta. Obecnie budynek wymaga remontu. Zwrócono się do Komendy o 
przedstawienie wydatków poniesionych przez Policję na budowę budynku. W związku z tym 
proponuje się dwa rozwiązania: 
- wyodrębnienie osobnej własności lokalu, 
- przekazanie własności gminie. 
Radny Orman zadał pytanie dotyczące kwestii przekazania własności budynku:  
- Dlaczego remont ma być wykonywany z pieniędzy gminnych? 
27 stycznia w Śląskim Urzędzie Wojewódzkim odbyło się posiedzenie Wojewódzkiego Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego z udziałem wójtów, burmistrzów, prezydentów i starostów z terenu 
powiatów zawierciańskiego, myszkowskiego, częstochowskiego i kłobuckiego poświęcone 
przerwom w dostawie energii elektrycznej w dniach 8-26 stycznia br. 
Właściciele  lasów  w  okresie  wiosennym,  po  oszacowaniu  strat,  zostaną zobowiązani  do  
wyczyszczenia lasów. W ten proces będzie się musiała włączyć również gmina. Lasy państwowe 
deklarują pomoc w zalesianiu lasów już oczyszczonych. 
28 stycznia odbyło się Walne Zgromadzenie Śląskiej Organizacji Turystycznej, na którym 
omówiono wykonanie budżetu i działalności ŚOT za 2009 rok oraz przyjęto plan pracy na rok 
bieżący, podjęto uchwały związane z utworzeniem sieci śląskiej informacji turystycznej. 
1-2 lutego Burmistrz brał udział w seminarium dotyczącym pozyskiwania środków na kulturę w 
gminie. 
3 lutego w Sądzie Rejonowym w Zawierciu odbył się kolejny termin w sprawie nieprawidłowości 
w Spółce Jurajski Park Wodny. W trakcie posiedzenia przesłuchiwani byli podwykonawcy robót 
budowlanych oraz inspektor nadzoru. Następny termin został wyznaczony na 26 maja br. 
5 lutego odbyło się spotkanie z Komendantem Posterunku Policji w Pilicy oraz nowym 
Kierownikiem Posterunku w Ogrodzieńcu. 
8 lutego w Urzędzie Miasta i Gminy odbyło się spotkanie z mieszkańcami Placu Piłsudskiego oraz 
architektem, opracowującym koncepcję zagospodarowania placu. 
8 lutego odbyło się spotkanie z Dyrektorem Zespołu Parku Krajobrazowych Województwa 
Śląskiego, w którym uczestniczyło również kilku Radnych. Spotkanie dotyczyło przygotowania 
wniosku o dofinansowanie rozwoju turystyki na terenach cennych przyrodniczo w obrębie 
działań Zespołu Parków Krajobrazowych Woj. Śląskiego. W tej części województwa 
przygotowane są tereny z gmin: Ogrodzieniec, Pilica, Żarnowiec, Wolbrom. Realizacja projektu 
pozwoli na udostępnienie nowych atrakcji turystycznych na terenach chronionych przyrodniczo. 
 
Na zakończenie Burmistrz poinformował o wynikach naboru na stanowiska w Zakładzie 
Gospodarki Komunalnej: kierownika, głównej księgową, ds. kadr i księgowości oraz ds. 
windykacji, a także animatorów, którzy będą pracować na obiekcie sportowym „Orlik” przy 
Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Ogrodzieńcu. 
Trwają również zebrania sprawozdawcze jednostek OSP w gminie. Do tej pory się w 
miejscowościach: Ryczów Kolonia, Giebło, Gulzów. 
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Burmistrz poinformował również o złożonych wnioskach w ramach programu Leader do 
Stowarzyszenia LGD „Perła Jury”: na instrumenty dla orkiestr w Gieble, Ryczowie i Ogrodzieńcu, 
stroje dla mażoretek i zagospodarowanie centrum wsi Ryczów. 
W kolejnych miesiącach ogłaszane będą kolejne konkursy w ramach Leadera. 
Poruszona została również kwestia odremontowania studni gminnych, ale wymaga to uzgodnień 
z konserwatorem.  
W ubiegłym tygodniu Zarząd Województwa Śląskiego przyznał Gminie Ogrodzieniec 
dofinansowanie do budowy wodociągu Podzamcze-Kiełkowice oraz Ryczów ul. Agrestowa. 
 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym, które 
dokonały likwidacji azbestowych pokryć dachowych i/lub elewacji na terenie swoich 
nieruchomości. 
 
Pan  Dariusz  Ptaś Sekretarz  Gminy  poinformował,  że  w  związku  ze  zmianą z  dniem  1  stycznia  
2010 roku ustawy o finansach publicznych środki na likwidację pokryć dachowych, pochodzące 
dotychczas z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, od początku roku 
będą pochodziły bezpośrednio z budżetu. O dofinansowanie ubiegać się będą mogły tylko i 
wyłącznie osoby fizyczne, natomiast poziom dofinansowania pozostaje bez zmian tj. na 
wysokości 80%, czyli nie więcej niż 700zł.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji osobom fizycznym, które dokonały likwidacji 
azbestowych pokryć dachowych i/lub elewacji na terenie swoich nieruchomości została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych.  
Uchwale nadano Nr LI/363/2010. 
 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/348/2009 z dnia 15.12.2009r. w 
sprawie przystąpienia Gminy Ogrodzieniec do realizacji wspólnego projektu Powiatu 
Zawierciańskiego i Gmin Powiatu Zawierciańskiego pod nazwą „Rozwój społeczeństwa 
informacyjnego w Zagłębiu Dąbrowskim – Powiat Zawierciański”. 
 
Pan Andrzej Mikulski Burmistrz Gminy przekazał, że wcześniej podjęta uchwała wymaga korekty 
z uwagi na zastrzeżenia Nadzoru Prawnego Wojewody Śląskiego w zapisach porozumienia 
między gminami. Brak podjętej uchwały może doprowadzić do odrzucenia wniosku o 
dofinansowanie budowy sieci Internetu szerokopasmowego w Powiecie Zawierciańskim. W 
projekcie muszą uczestniczyć solidarnie wszystkie gminy, a następnie będą one czerpać pożytki 
ze sprzedaży usług informatycznych. 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_363_2010.pdf
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Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/348/2009 z dnia 15.12.2009r. w sprawie 
przystąpienia Gminy Ogrodzieniec do realizacji wspólnego projektu Powiatu Zawierciańskiego i 
Gmin Powiatu Zawierciańskiego pod nazwą „Rozwój społeczeństwa informacyjnego w Zagłębiu 
Dąbrowskim – Powiat Zawierciański” została przyjęta 11 głosami, 2 radnych było przeciw, a 1 
wstrzymał się od głosu. 
Uchwale nadano Nr LI/364/2010. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/356/2009 z dnia 28 grudnia 2009r. 
 
Pan Dariusz Ptaś wyjaśnił, że upoważnienie do zawarcia porozumień za zwrot kosztów nauczania 
może dotyczyć tylko i wyłącznie porozumienia z konkretną gminą, dlatego też wymagane jest 
uchylenie uchwały nr XLIX/355/2009 z dnia 28 grudnia 2009 r. w sprawie: zawierania 
porozumień pomiędzy Gminą Ogrodzieniec a innymi gminami, dotyczących zwrotu kosztów 
dotacji udzielanej przez Gminę Ogrodzieniec na każdego wychowanka uczęszczającego do 
przedszkola publicznego prowadzonego przez organ inny niż jednostka samorządu 
terytorialnego i przedszkola niepublicznego, na terenie Gminy Ogrodzieniec a nie będącego 
mieszkańcem Gminy Ogrodzieniec oraz zmiana uchwały nr XLIX/356/2009 z dnia 28 grudnia 
2009  i  wskazanie,  że  porozumienie  będzie  zawarte  z  gminą Dąbrowa  Górnicza,  gdyż z  terenu  
gminy Ogrodzieniec jedno dziecko uczęszcza do przedszkola na terenie Dąbrowy Górniczej. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/356/2009 z dnia 28 grudnia 2009r. została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr LI/365/2010. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rady Miejskiej na 2010 rok. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rady Miejskiej na 2010 rok została przyjęta 
jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr LI/366/2010. 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_364_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_365_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_366_2010.pdf
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Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie nadanie nazwy ulicy w miejscowości Giebło Kolonia Gm. 
Ogrodzieniec. 
 
Pan Sekretarz poinformował, że uchwała dotyczy drogi w sołectwie Giebło Kolonia, która styka 
się z ul. Długą. W tej sprawie odbyło się spotkanie z mieszkańcami i radą sołecką, przedstawiono 
propozycje nadania nazwy ulicy „Sosnowa” lub „Brzozowa”, ostatecznie przyjęto nazwę ul. 
Brzozowa. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie nadanie nazwy ulicy w miejscowości Giebło Kolonia Gm. Ogrodzieniec 
została przyjęta jednogłośni, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr LI/367/2010. 
 
 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 10 w budynku 
komunalnym nr 7 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 3030/12 o pow. 1407 m kw. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 10 w budynku 
komunalnym nr 7 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 3030/12 o pow. 1407 m kw. została przyjęta jednogłośnie, za 
jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr LI/368/2010. 
 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 14 w budynku 
komunalnym nr 9 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 2976/4 o pow. 2218 m kw. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_367_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_368_2010.pdf
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Uchwała w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 14 w budynku 
komunalnym nr 9 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z oddaniem w 
użytkowanie wieczyste działki nr 2976/4 o pow. 2218 m kw. została przyjęta jednogłośnie, za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr LI/369/2010. 
 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLIX/355/2009 z dnia 28 grudnia 2009r. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie uchylenia uchwały nr XLIX/355/2009 z dnia 28 grudnia 2009r. została 
przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr LI/370/2010. 
 
 
Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu samorządowego zakładu budżetowego pod 
nazwą „Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu” 
 
Pan Dariusz Ptaś poinformował, że w związku z potrzebą rozszerzenia działalności Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu proponuje się rozszerzenie statutu w zakresie: 
- wysypisk i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, 
- gospodarki mieszkaniowej i gospodarowania lokalami użytkowymi. 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zmiany statutu samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą „Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu” została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem 
głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr LI/371/2010. 
 
 
Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/358/2009 z dnia 28 grudnia w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Ogrodzieniec na rok 2010  
 
Pan Dariusz Ptaś wyjaśnił, że ze względu na omyłkę rachunkową postanowiono dokonać zmian 
zapisów w załączniku Nr 2 „Plan wydatków budżetu Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 2010 rok ” 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_369_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_370_2010.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_371_2010.pdf
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do  Uchwały Nr XLIX/358/2009 z dnia 28 grudnia w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
Ogrodzieniec na rok 2010 w kolumnie 7 i 9 Działu 900 GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA 
ŚRODOWISKA  w sposób następujący: 
W kolumnie 7 dział 900 wpisuje się kwotę 205 300 zł  
W kolumnie 9 dział 900 wpisuje się kwotę 300 000 zł 
 
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji i został pozytywnie zaopiniowany. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag. Odbyło 
się głosowanie. 
 
Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/358/2009 z dnia 28 grudnia w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy Ogrodzieniec na rok 2010 została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem 
głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr LI/372/2010. 
 
 
Ad. 15 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Pan Marek Cholewa: 
Poruszył problem odśnieżania ul Olkuskiej. Na odcinku od ul. Narutowicza do Placu Piłsudskiego, 
w tym miejscu brak jest chodnika zalegający śnieg znacznie utrudnia poruszanie się, zwłaszcza, 
że panuje tam duże natężenie ruchu. Radny poprosił o oczyszczenie ulicy z zalegającego śniegu. 
 
Pan Jerzy Kołodziej: 
Mieszkańcy ul Kościuszki zza „kościoła” pytają kiedy będzie dokończony chodnik dla pieszych w 
kierunku Podzamczu. 
Dlaczego płacimy abonament za ścieki, skoro nie posiadają swojego licznika jak woda. 
 
Pani Jolanta Ciołczyńska: 
Mieszkańcy ulicy Paderewskiego pytają kiedy rozpoczną się prace związane z budową kanalizacji 
na tej ulicy. 
 
Pani Grażyna Gołuchowska: 
Mieszkańcy Morusów od kilku lat proszą o wstawienie chociaż jednego słupa elektrycznego i 
założenie lamp pomiędzy uliczką Morusy a przystankiem autobusowym na Kolonii Giebło. 
Dzieci i młodzież idąc na przystanek na autobus, idą w ciemnościach. Ani po jednej stronie nie 
ma chodnika na tym odcinku, o który mieszkańcy proszą od kilku lat. Mieszkańcy Morusów 
proszą pana Burmistrza o pomoc w załatwieniu tych spraw. 
 
Pan Zdzisław Mogiła: 
Chcę poruszyć problem dotyczący komunikacji autobusowej w obrębie parafii Giebło. Do 
początku 2010 roku mimo wielu komplikacji komunikacja autobusowa PKS działała. W chwili 

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_LI_372_2010.pdf
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obecnej  jest  to  już katastrofa.  Dotyczy  to  szczególnie  sołectw  Mokrus,  Gulzów  oraz  części  
Kiełkowic. W miejscowościach tych komunikacja praktycznie już nie istnieje. Doszło do 
tego, że autobus dojeżdża dwa razy na dzień. Spora część mieszkańców nie posiada 
samochodów czy nawet prawa jazdy. Co mają począć ludzie chcący się dostać do pracy, lekarza 
czy  szkoły?  Dużo  mówi  się o  upadłości  PKS-u.  Ale,  gdy  PKS  jeszcze  funkcjonował,  to  wydano  
stosowne zezwolenia na kursowanie prywatnych busików po najrentowniejszych 
przelotowych trasach. Na efekty tych poczynań długo nie trzeba było czekać. Właściciele busów 
jeżdżąc parę minut przed planowanymi odjazdami autobusów PKS, wyparli z rynku państwowy 
zakład,  który  tyle  lat  służył mieszkańcom  całego  powiatu.  Rozgoryczeni  mieszkańcy  tych  
miejscowości pytają, co dalej? 
Pytanie następne, dlaczego właściciele busów, którzy już wykończyli konkurenta, nie są skłonni 
obsługiwać tych miejscowości. Radny poruszył także problem płatności za wywóz śmieci przez 
Remondis. W umowach nie ma zapisu, że opłaty pobiera się za każdorazowy wywóz. Obecny na 
komisji przedstawiciel Remondisu mówił, że opłaty będą pobierane raz na miesiąc. Teraz 
na książeczkach pisze, że za każdorazowy wywóz będą pobierane opłaty. Okazuje się, że 
mieszkańcy mają zaległości. Należy wyjaśnić tę sprawę. Radny zwrócił się z prośbą o usunięcie 
gałęzi przy liniach energetycznych w Kiełkowicach. 
 
Pan Stanisław Orman: 
Zapytał czy pani Laskowska jest upoważniona do reprezentowania Gminy Ogrodzieniec, 
ponieważ wypowiada się w prasie na temat zadań realizowanych w gminie. 
 
Pan Zbigniew Fabiańczyk 
Zapytał czy został już wysłany wniosek na dokończenie chodnika w Gieble Kolonii. 
 
Pan Robert Łypaczewski: 
Poruszył sprawę PKS  i  problem  dojazdu  dzieci  do  szkoły.  W  dniu  13  stycznia  br.  w  Szkole  
Podstawowej w Gieble odpracowywano zajęcia lekcyjne. Niestety nie wszystkie dzieci dotarły do 
szkoły  z  uwagi  na  brak  pieniędzy  na  paliwo  w  autobusie.  Po  interwencji  dyrektora  szkoły  
autobus przyjechał z 40 minutowym opóźnieniem. Sytuacja powtórzyła się w poniedziałek. 
Radny poprosił o interwencję w tej sprawie. 
 
Pan Marek Cholewa: 
W nawiązaniu do przedmówcy, dodał, że podczas wyjazdów uczniów na basen do Łaz również 
zdarzają się podobne sytuacje. 
 
Głos zabrała również Sołtys Mokrusa Pani Bożena Chrobot mówiąc, że PKS likwiduje kursy 
autobusów, nie informując o tym mieszkańców. 
 
W odpowiedzi na interpelacje Burmistrz udzielił następujących wyjaśnień: 
 
Odśnieżanie ul. Olkuskiej – Interpelacja ta pozwoli nam się zwrócić do Powiatowego Zarządu 
Dróg o wypełnienie swoich obowiązków. Jeśli tego PZD nie wykona, pozostaje nam wykonanie 
zastępcze  i  obciążenie  zarządcy  drogi  kosztami.  Do  tej  pory  odśnieżaliśmy  całą ścieżkę 
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pieszorowerową w kierunku Fugasówki, jednak tego jako Gmina nie powinniśmy robić, gdyż 
należy to do obowiązków Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu. To samo dotyczy wywozu 
śniegu z ulicy Olkuskiej. 
 
Chodnik w stronę Podzamcza – W budżecie Województwa zadanie to jest zaplanowane. 
Chodnik po wykonaniu projektu będzie wybudowany po lewej stronie w kierunku Podzamcza. W 
ciągu dwóch lat będą wybudowane nowe chodniki na ul. Olkuskiej, 1 Maja, Kościuszki. 
 
Abonament za ścieki – Każda taryfa zawiera w swej strukturze dwa składniki – stawki za 1 m 
sześcienny i opłatę abonamentową. Jest naliczana niezależnie od tego czy sieć kanalizacyjna jest 
opomiarowana,  czy  też nie.  Nie  jest  to  opłata  „od  licznika”,  tak  jak  tłumaczą to  niektórzy  
mieszkańcy. Opłata abonamentowa przeznaczona jest na bieżące utrzymanie sieci i utrzymanie 
jej w sprawności technicznej. 
 
Kanalizacja na ul. Paderewskiego –  W  tym  roku  nie  przewidujemy  rozbudowy  kanalizacji.  
Kolejne odcinki sieci wykonywane będą w następnych latach. Pozostała jeszcze do wykonania 
część sieci na „działkach” i ulicach: Paderewskiego, Nowy Świat, boczne uliczki przy ul. 
Kościuszki, ul. Cicha. 
 
Chodnik na ul. Morusy –  W  styczniu  złożyliśmy  wniosek  do  Urzędu  Marszałkowskiego  na  
budowę chodnika  od  Morusów  do  Kocikowej.  Na  chwilę obecną w  tym  rejonie  nie  ma  sieci  
energetycznej – będziemy się starać rozbudować sieć przy okazji budowy chodnika. 
 
PKS –  W  dużej  części  sprawa  rozgrywa  się poza  gminą.  Słuszna  jest  uwaga,  że  powinien  ktoś 
koordynować wydawanie przez Starostwo koncesji na przewóz osób. Brak polityki transportowej 
spowodował obecną sytuację i  kłopoty  w  korzystaniu  z  komunikacji  z  Zawierciem.  Nikt  tego  
wcześniej nie dopilnował, aby przewoźnicy starający się o zgodę na uruchomienie linii 
obsługiwali także te nierentowne. Rozmawiałem z Prezesem PKS w sprawie kłopotów z 
dowozem  dzieci  do  szkół -  otrzymałem  zapewnienie,  że  sytuacja  się poprawi.  Aby  rozwiać 
wątpliwości radnych możemy zaprosić przedstawiciela Starostwa odpowiedzialnego za 
wydawanie koncesji dla prywatnych przewoźników na którąś z komisji celem przedyskutowania 
tematu. 
 
Wywóz śmieci przez Remondis – Burmistrz zaproponował zaproszenie przedstawiciela firmy 
Remondis na komisję, celem wyjaśnienia wątpliwości. 
 
Odpowiedź na interpelację radnego S. Ormana – artykuł w Dzienniku Zachodnim (z dn. 
5.02.2010) był pisany bez udziału Gminy i nikt pani Laskowskiej nie upoważnił do wypowiedzi w 
imieniu Gminy Ogrodzieniec. Wcześniej informowaliśmy DZ o przebudowie skrzyżowania ul. 
Kościuszki, Olkuskiej i Bzowskiej. 
 
Dokończenie budowy chodnika w Gieble-Kolonii –Wniosek został już złożony. 
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Wycinka gałęzi w Kiełkowicach – W sprawie wycinki drzew w pobliżu linii zasilania 
energetycznego poinformowaliśmy na piśmie Zakład Energetyczny. Odpowiedziano nam, że 
będzie to wykonane w późniejszym terminie ze względu na skomplikowane prace  
 
Ad. 16 
Wnioski, zapytania i oświadczenia 
 
Wniosków, oświadczeń nie było. 
 
Ad. 17 
Zamknięcie obrad 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz 
Wałek dokonał zamknięcia LI sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim obecnym 
za udział. 
 
 

Protokół sporządziły: 
Iwona Rajca 

Marta Maciążek 


